
 
 

Spoštovane prejemnice in prejemniki E-novičnika SLS, 
prisotnost SLS na strani spletne skupnosti Facebook smo razširili še s stranjo za oboževalce SLS.  

 
Vabimo vas torej, da postanete oboževalec Slovenske ljudske stranke tudi na Facebooku! 

Seveda pa še vedno velja vabilo v skupino »Dr. France Bučar – Podpora dr. Francetu Bučarju v zvezi z mnenjem o 
arbitražnem sporazumu«, tudi na spletni skupnosti Facebook, ravno tako tudi v skupino podmladka SLS Nove 

generacije »Zahtevamo čimprejšnjo ureditev ceste Ljubljana – Kočevje«. 

 
NAPOVEDNIK DOGODKOV ZA TEDEN OD 22. 2. DO 1. 
3. 2010 
 
Torek, 23. februar 2010: 

▪ ob 14. uri 13. redna seja Odbora DZ RS za notranjo politiko, javno upravo in pravosodje, katerega 
član je poslanec SLS Gvido Kres 

▪ ob 14. uri 7. redna seja Preiskovalne komisije DZ RS za ugotavljanje politične odgovornosti 
nosilcev javnih funkcij zaradi suma, da so bili vpleteni v financiranje spornih menedžerskih 
prevzemov gospodarskih družb Istrabenz, holdinška družba, d.d. in Pivovarna Laško d.d., katere 
podpredsednik je poslanec SLS Gvido Kres 

 
Sreda, 24. februar 2010: 

▪ ob 9. uri 7. redna seja Preiskovalne komisije DZ RS za ugotovitev politične odgovornosti zaradi 
suma klientelizma in koruptivnega ravnanja ministra za visoko šolstvo, znanost in tehnologijo 
Gregorja Golobiča, katere član je poslanec SLS Gvido Kres 

▪ ob 10. uri 29. redna seja Odbora DZ RS za zunanjo politiko, katerega član je vodja PS SLS Jakob 
Presečnik 

▪ ob 11. uri 33. seja Interesne skupine DS RS lokalnih interesov, katere člani so državni svetniki 
SLS Darko Fras, Vincenc Otoničar in Jože Slivšek 

▪ ob 12. uri 24. seja Interesne skupine DS RS kmetov, obrtnikov in samostojnih poklicev, katere 
člana sta Peter Vrisk in Cvetko Zupančič 

▪ ob 13. uri 23. seja Državnega sveta RS 
▪ ob 14. uri 16. redna seja Odbora DZ RS za notranjo politiko, javno upravo in pravosodje, katere 

član je poslanec SLS Gvido Kres 
 
Četrtek, 25. februar 2010:  

http://www.facebook.com/pages/Ljubljana-Slovenia/Slovenska-ljudska-stranka-SLS/241007802613?ref=ts�
http://www.facebook.com/group.php?gid=196828140448&ref=ts�
http://www.facebook.com/group.php?gid=196828140448&ref=ts�
http://www.facebook.com/group.php?gid=201081943108&ref=ts�
http://www.facebook.com/pages/Ljubljana-Slovenia/Slovenska-ljudska-stranka-SLS/241007802613?ref=ts�


▪ ob 9. uri 12. nujna seja Odbora DZ RS za lokalno samoupravo in regionalni razvoj, katerega člana 
sta poslanca SLS Franc Bogovič in Franc Pukšič 

▪ ob 9. uri 15. redna seja Mandatno-volilne komisije DZ RS, katere član je vodja PS SLS Jakob 
Presečnik 

▪ ob 12. uri 4. redna seja Preiskovalne komisije DZ RS za ugotovitev politične odgovornosti nosilcev 
javnih funkcij, ki so sodelovali pri pripravi in izvedbi investicij ter leasing, najemnih ali drugih 
primerljivih poslih, financiranih s sredstvi iz državnega proračuna ali proračuna Mestne občine 
Ljubljana, katere član je poslanec SLS Franc Pukšič 

▪ ob 14. uri 4. redna seja Preiskovalne komisije DZ RS za ugotovitev politične odgovornosti nosilcev 
javnih funkcij, ki so bili odgovorni za pripravo in izvedbo štetja t.i. “izbrisanih” v letih 2003 in 
2009, katere član je poslanec SLS Gvido Kres 

 
Petek, 26. februar 2010:  

▪ ob 9. uri 11. redna seja Komisije DZ RS za peticije ter za človekove pravice in enake možnosti, 
katere član je poslanec SLS Franc Bogovič 

▪ ob 11. uri 48. redna seja Odbora DZ RS za zadeve Evropske unije, katerega član je vodja PS SLS 
Jakob Presečnik 

▪ ob 18. uri občni zbor OO SLS Videm pri Ptuju v veliki dvorani Občine Videm, Videm pri Ptuju 
▪ ob 18. uri volilni občni zbor OO SLS Dornava v vaško-kulturni dvorani v Dornavi 

 
SLS O NOTRANJEPOLITIČNIH TEMAH 
 
VODJA PS SLS JAKOB PRESEČNIK: V SLOVENIJI SMO PRIČA KRIZI VREDNOST 
 

 

Vodja Poslanske skupine SLS Jakob Presečnik se je danes odzval na vprašanja o 
"krizi levice" in pozivih k zamenjavi predsednika Vlade RS Boruta Pahorja. »V SLS 
ocenjujemo, da je v krizi vsa tista aktualna politika, ki je pozabila na temeljne 
vrednote naše slovenske družbe. V zadnjem času je žal zelo jasno videti tisto, kar 
se je dlje časa čutilo, in je SLS na to opozarjala: da smo v Sloveniji priča krizi 
vrednot, kar se pozna na vseh ravneh družbe." Poudaril je, da se kriza vrednot 
kaže na primer v brezkompromisnem spreminjanju koncepta družine, zlorabe 
pravne države ter padcu etičnih in moralnih standardov najvišjih predstavnikov 
oblasti - ko ministri sedanje koalicije ne poznajo občutka slabe vesti in za 
nobeno ceno niso pripravljeni odstopiti iz objektivnih ali subjektivnih razlogov. 
Nekateri ministri tudi živijo v nekih svojih svetovih blagostanja, nimajo stika z 
realnostjo in tako sploh ne poznajo vsakdanjih, a zelo perečih problemov ljudi. 
Kar se tiče pa pozivov k zamenjavi sedanjega premiera, pa Presečnik vidi "kot 
provokacijo in obračunavanje znotraj levice. Ustava RS in Poslovnik DZ RS točno 
določata, kako se izbira mandatarja in kako ga izvoli Državni zbor RS.« 

 
SLS: MATERINŠČINA JE NEUSAHLJIV VIR ČLOVEKOVE IDENTITETE 
 
Poziv SLS predsedniku Vlade RS Borutu Pahorju: Slovenščino v svojih javnih govorih postavite na prvo 
mesto! 

Ob 21. februarju, mednarodnem dnevu materinščine, ki ga je Unesco razglasil 1999, želimo v SLS 
opozoriti na izreden pomen maternega jezika za človekovo državljansko in osebno identiteto. Materni 
jezik je po definiciji jezik, ki ga kot otroci usvojimo najprej v okolju temeljne družbene celice – družine in v 
okolju, v katerem odraščamo in se socializiramo. To  je naš prvi jezik, jezik, v katerem se najlaže in 
najobširneje izražamo in jezik, ki nam zagotavlja stik z našimi koreninami. V Sloveniji po podatkih 
Statističnega urada RS slovenščino kot materni jezik uporablja slabih 88 % prebivalcev, kar pomeni, da je 
Slovenija jezikovno razmeroma homogena država. Podpredsednica SLS Olga Franca ob tem poudarja, da 
je pomembno gojiti svoj materni jezik, četudi to ni uradni jezik v okolju, v katerem živimo in delamo. 
Vendar pa je po njenih besedah prav, da kot družba negujemo kulturo, v kateri je jezik naše glavno orodje 
sporazumevanja. Zato ga je treba ohranjati, a obenem tudi nadgrajevati, saj je jezik živa stvar.  
Podpredsednica SLS Olga Franca ob tem poziva vso slovensko politiko, da v svoji politični javni govorici 
stremi k dosledni uporabi slovenščine. Po njenih besedah se tako slovenska politika, ki je zastopana v 
Vladi RS in Državnem zboru RS, kot tudi poslovni in medijski svet vse prepogosto zatekajo k uporabi tujk 
in tujih besed. »S tem slovenščina postaja spačenka. A tega si ne zasluži, saj je slovenščina res lep in 
bogat jezik, povezan z zgodovino in dobrimi ljudmi. In nespodobno je, da sam predsednik slovenske vlade 



Borut Pahor, ki je najvišji predstavnik izvršilne veje oblasti, uporablja angleške izraze v svojih javnih 
nastopih,« pravi Olga Franca in predsednika Vlade RS Boruta Pahorja poziva, da naj slovenščino tudi v 
svojih javnih govorih postavi na prvo mesto. 
Ker se SLS zaveda pomena znanstvene terminologije v slovenščini in ker je Slovenska ljudska stranka na 
to opozarjala že pred časom, SLS še posebej pozdravlja izid knjige Kemometrija avtorja Jureta Zupana, ki 
Slovencem prinaša tudi nove znanstvene izraze v slovenščini. 
SLS poudarja, da je slovenščina skupna točka vseh nas, Slovenk in Slovencev, ki je zagotovo ne damo kar 
tako. Obdržala se je skozi stoletja, skozi vse vojne in zatiranja in SLS je prepričana, da se bo obdržala tudi 
v današnjem času globalizacije. A seveda se moramo zavedati, da je jezik živa tvorba in sprejeti določene 
spremembe, ki se s časom in rabo v jeziku neizogibno dogodijo, a vselej moramo stremeti, da svoj 
materni jezik ohranimo kot svojo temeljno kulturno in narodno identiteto. 
 
SLS: NERAZUMNO, DA PREDSEDNIK VLADE RS BORUT PAHOR ŠE VEDNO PODPIRA MINISTRA, KI NE 
SPOŠTUJE ZAKONA! 
 
Odziv SLS 

V zadnjih dneh se v javnosti, tudi s stališčem profesorja upravnega prava na ljubljanski pravni fakulteti dr. 
Rajka Pirnata, in kot priznava sedaj končno tudi Upravno sodišče RS samo, potrjuje to, kar je SLS ves čas 
trdil: da je minister za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano dr. Milan Pogačnik v primeru postopka vrnitve 
bulmastifov s strani MKGP lastniku v letu 2009, s čimer se ni upoštevalo javnega interesa in se ni 
zagotovilo varnosti življenja ljudi, tudi lastnika samega, kršil zakon.  
Da po tako očitni kršitvi zakona predsednik Vlade RS Borut Pahor še naprej podpira kmetijskega ministra 
dr. Milana Pogačnika, ki ne spoštuje zakona, hkrati pa noče prevzeti ne subjektivne in ne objektivne 
politične, še manj moralne odgovornosti, je po mnenju SLS nerazumno in neodgovorno. 
Medtem ko premier Pahor še vedno in vedno znova čaka na nekakšna dodatna pojasnila, SLS 
predsednika Vlade RS Boruta Pahorja opozarja, da tudi prvo poročilo kmetijskega ministra dr. Milana 
Pogačnika, ki ga je premier sam zahteval kmalu po tragediji z bulmastifi, ni bilo popolno in je bilo 
zavajajoče pristransko, zato so vsa dodatna pojasnila s strani interpeliranega kmetijskega ministra 
upravičeno vnaprej dvom zbujajoča.   
 
SLS: KMETIJSKI MINISTER DR. MILAN POGAČNIK V SVOJEM POROČILU PREMIERU BORUTU PAHORJU 
ZAMOLČAL SVOJO KLJUČNO NAPAKO 
 
Tudi upravna inšpekcija pri Ministrstvu za javno upravo RS v primeru vrnitve bulmastifov povozila pravno 
državo? 

SLS opozarja, da je minister za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano dr. Milan Pogačnik v svojem poročilu o 
postopku vrnitve dveh bulmastifov lastniku, ki ga je pripravil za predsednika Vlade RS Boruta Pahorja, 
zamolčal del pravne argumentacije, ki je ključna za presojo o zakonitosti predmetnega postopka  s strani 
MKGP. Predsednik SLS mag. Radovan Žerjav opozarja premiera Boruta Pahorja, da so navedbe v 
ministrovem Poročilu o postopku odločanja o vrnitvi dveh bulmastifov lastniku v delu, kjer se minister 
sklicuje na sodbo Upravnega sodišča RS in 4. odstavek 64. člena Zakona o upravnem sporu, pomanjkljive 
in s tem povsem zavajajoče! 
In sicer, kmetijski minister dr. Milan Pogačnik se v omenjenem poročilu sklicuje na sodbo Upravnega 
sodišča RS in 4. odstavek 64. člena Zakona o upravnem sporu, ki določa, da mora pristojni organ 
dosledno upoštevati pravno mnenje sodišča glede uporabe materialnega prava in njegova stališča, ki se 
tičejo postopka. V celotnem besedilu poročila, tudi v delu, ki razlaga razliko med različicama zakona iz 
leta 2006 in 2007, je zavestno izpuščen in niti z besedo omenjen 27. člen ZZZiv-B, torej zakona iz leta 
2007, ki določa, da se tudi že začeti postopki (med njimi tudi napad bulmastifov na g. Megliča leta 2006) 
dokončajo na podlagi določb tega novega zakona. 
Če je že Upravno sodišče RS po čudnem naključju "spregledalo" ta, za konkretni postopek ključni člen 
zakona, 27. člen, takega izgovora vsekakor ne more imeti kmetijski minister dr. Milan Pogačnik, saj ga 
VURS v svoji drugi in tretji odločbi nikakor ni spregledal in se je po njem ravnal. Tako je VURS v odločbah 
zapisal:  
"...VURS na podlagi določbe 27. člena ZZZiv-B iz leta 2007 ugotavlja, da se začeti postopki v zvezi z 
nevarnimi psi dokončajo v skladu z določbami tega zakona (iz leta 2007)...." ter: 
"Ker se niti Upravno sodišče niti drugostopenjski organ nista opredelila in svoje odločitve pojasnila v 
razmerju do drugega odstavka 27. člena ZZZiv-B iz leta 2007, je prvostopenjski organ ob sklicevanju na 
določbe dolžan upoštevati najvišji upravni akt, to je Ustavo, ki v 155. členu določa, da zakon lahko določi, 
da imajo posamezne njegove določbe učinek za nazaj, če to zahteva javna korist in če se s tem ne posega 
v pridobljene pravice. ZZZiv-B je v drugem odstavku 27. člena določil, da se začeti postopki dokončajo v 
skladu z določbami novega zakona. ... O skladnosti zakona z Ustavo in razveljavitvi zakonske določbe 



lahko odloča le Ustavno sodišče. Ker drugi odstavek 27. člena ZZZiv-B velja, je upravni organ dolžan 
upoštevati določbe postopka ravnanja z nevarnimi psi.". 
SLS še opozarja, da poleg tega, da je očitno Upravno sodišče RS odločilo nepravilno, da kmetijski minister 
dr. Milan Pogačnik deluje protiustavno in nezakonito, je zaskrbljujoče tudi to, da  takšna ravnanja kot 
zakonita in popolnoma neproblematična opredeljuje tudi upravni inšpektor Ministrstva za javno upravo 
RS. Ta v točki IV svojega zapisnika o inšpekcijskih ugotovitvah, tako kot že prej Upravno sodišče RS in 
Ministrstvo za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano RS, kratko malo povozi načelo pravne države ter načelo 
zakonitosti, češ, vseeno je, kaj pravi zakon, važno je, da upravni organ sledi napotkom upravnega 
sodišča!".  
SLS poudarja, da Ustava RS določa, da je Slovenija pravna država (2. člen) in da morajo posamični akti in 
dejanja državnih organov temeljiti na zakonu ali zakonitem predpisu (153. člen). 120. člen Ustave RS 
nadalje v drugem odstavku določa, da upravni organi opravljajo svoje delo samostojno v okviru in na 
podlagi ustave in zakonov. 
Zato glede na zgoraj zapisano, SLS opozarja predsednika Vlade RS Boruta Pahorja, da so upravni organi, 
torej tudi Ministrstvo za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano RS, dolžni upoštevati zakon! Ustava RS jih 
zavezuje, da SAMOSTOJNO delujejo na podlagi ustave in zakonov. »To pomeni, da argumentacija 
kmetijskega ministra dr. Milana Pogačnika, da je moral slediti napotkom Upravnega sodišča RS, ne 
vzdrži, opozarja predsednik SLS mag. Radovan Žerjav. SLS zato ponovno spominja pristojne v Vladi RS, da 
odločitve upravnih organov (tudi minister dr. Pogačnik ni izjema) morajo temeljiti na zakonu in edino na 
zakonu, ki velja toliko časa, dokler ga Ustavno sodišče RS (in EDINO Ustavno sodišče RS) ne razveljavi ali 
zakonodajalec spremeni! 
Tej naši argumentaciji pritrjujejo tudi judikati Vrhovnega sodišča RS (npr. Sklep X Ips 1617/2005), v 
katerem Vrhovno sodišče RS med drugim pravi: 
"V 4. odstavku 64. člena ZUS-1 je določeno, da je upravni organ pri novem odločanju vezan na pravno 
mnenje sodišča glede uporabe materialnega prava in na njegova stališča, ki se tičejo postopka. Vendar 
ima po presoji Vrhovnega sodišča RS upravni organ, ki je pristojen za odločanje, možnost odločiti v 
nasprotju s pravnim mnenjem in stališči prvostopnega sodišča, če ima za to utemeljene razloge. To pa je 
zlasti upoštevanje načela zakonitosti, po katerem mora organ (v smislu ZUP) odločati na podlagi ustave, 
veljavnih zakonov in drugih predpisov (3. odstavek 153. člena URS), kar mora v obrazložitvi nove odločbe 
posebej pojasniti. Da je temu tako, potrjuje tudi določba 2. točke 1. odstavka 65. člena ZUS-1, ki daje 
sodišču, ki odloča v upravnem sporu, možnost odločanja o stvari (spor polne jurisdikcije) tudi v primeru, če 
upravni organ v novem postopku odloči v nasprotju z že izraženim mnenjem in stališčem sodišča.". 
Minister za kmetijstvo dr. Milan Pogačnik tudi v svojem gradivu za medije iz novinarske konference 
"Podrobnejša kronologija dogajanja v primeru bulmastifi" zavaja javnost z napisanim: "Zakon o zaščiti 
živali iz leta 2007 resda dovoljuje retroaktivnost, vendar pa primer "bullmastifov" ne izpolnjuje obeh 
zgoraj z ustavo določenih pogojev…". Da je ta izjava zavestno popolnoma zavajajoča, kaže dejstvo, da 
minister le ni tako prava nevešč, saj v sporočilu za javnost z dne, 9. 2. 2010, sporoča, da o zakonitosti 
dejanj v Sloveniji odločajo sodišča. Če se minister zaveda tega, potem se zaveda verjetno tudi tega, da ni 
MKGP tisto, ki bi lahko odločalo o skladnosti zakona z ustavo! 
Minister dr. Milan Pogačnik bi moral vedeti, da mora odločati na podlagi Ustave RS, veljavnih zakonov in 
drugih predpisov. K temu je 21. novembra 2008 ob 19:05 uri slovesno tudi zaprisegel v Državnem zboru 
RS, citiramo: "Prisegam, da bom spoštoval ustavni red, da bom ravnal po svoji vesti in z vsemi svojimi 
močmi deloval za blaginjo Slovenije". 
 
PODPREDSEDNICA SLS OLGA FRANCA: SLS BO NAREDIL VSE, DA PREPREČI SPREJEM NOVEGA 
DRUŽINSKEGA ZAKONIKA 
 
Na 2. tematski čajanki, ki se je odvila v torek v Braslovčah, je podpredsednica Olga Franca prisotnim 
predstavila najpomembnejše novosti v Družinskem zakoniku in tudi stališča SLS glede tega pomembnega 
dokumenta. Po njenih besedah novi predlog Družinskega zakonika nikakor ne rešuje problema nizke 
rodnosti niti ne prinaša pozitivnih sprememb glede vse višjega števila razvez v Sloveniji. »Kot smo 
izpostavili že na prvi tematski čajanki na isto temo v Žirovnici, je edina institucija, ki nudi pripravo na 
zakon, Rimokatoliška cerkev. V SLS pa smo prepričani, da bi morala tudi država nuditi nekaj podobnega – 
delavnice in svetovanja v zvezi z uspešnim življenjem v družini in zakonski zvezi že pred prvimi težavami,« 
predlaga Franca.  
Po predstavitvi se je razvila razprava, v kateri so prisotni izpostavili nekaj pomembnih tematik. Med 
drugim je bilo tako govora tudi o pravni in siceršnji, splošno uveljavljeni definiciji družine, pa tudi o 
problemu prejemkov mladih poročenih parov, kjer eden izmed zakoncev nima prejemkov, drugi pa ima 
previsoke, da bi bila upravičena do kakršne koli državne pomoči. To seveda tudi pomeni, da je njun 
socialni položaj precej slabši kot če ne bi bila poročena. V tem smislu, menijo razpravljavci, je treba dati 
institutu zakona posebno težo oz. pomen.  



Prisotni so obenem opozorili tudi na druge teme v Družinskem zakoniku, ne le na spremembe, ki jih ta 
prinaša v zvezi z istospolnimi pari. Še vedno v Sloveniji niso dobri pogoji za dvig rodnosti in temu je po 
mnenju SLS treba posvetiti še posebno pozornost. Predsednik SLS mag. Radovan Žerjav pa je v razpravi 
poudaril tudi problem prenizkih pokojnin, ko si starostniki s svojimi pokojninami ne morejo plačati oskrbe 
v domu za ostarele, pa tudi pereč problem prenizkih plač, ko si mlade družine ne morejo privoščiti vrtca. 
»Kot sem že večkrat ponovil, je treba v Sloveniji vzpostaviti nov ekonomsko-socialni model, saj so 
sorazmerja v družbi popolnoma porušena,« še pravi mag. Žerjav. Ob tem so nekateri sodelujoči kot možno 
rešitev izpostavili tudi tako imenovano »družino treh generacij«, kjer skupaj živijo starši, stari starši in 
otroci. Da bi takšen način življenja spodbujali, mora država to tudi finančno in sicer stimulirati. 
Predlog novega Družinskega zakonika pa sicer uvaja tudi institut mediacije, v zvezi s katerim se je tekom 
razprave porodilo tudi vprašanje, kdaj naj bi ta institut zaživel oz. kdaj bo pravilnik za delovanje 
pripravljen. Pogosta težava je namreč, da zakon nekaj uvede, nakar v praksi to nikdar ne zaživi. Sicer pa 
so si bili sodelujoči na srečanju ob koncu razprave edini, da mora SLS narediti vse, da prepreči sprejem 
predloga novega Družinskega zakonika v taki obliki, kot je predlagan sedaj.  
Čajanka je sicer sledila včerajšnjemu delovnemu srečanju vodstva SLS s predstavniki Regionalnih 
odborov SLS Zgornje Savinjske, Koroške in Spodnje Savinjske – Šaleške regije v Braslovčah, vodila pa jo 
je podpredsednica SLS Olga Franca, ki se je poleg predsednika SLS mag. Radovana Žerjava in 
predsednika podmladka SLS Nova generacija Bora Zgonca udeležila tokratnega delovnega srečanja. 

 
SLS O ZUNANJEPOLITIČNIH TEMAH 
 
POSLANEC SLS GVIDO KRES: »GRADIVA NA TORKOVI SEJI ODBORA ZA ZADEVE EVROPSKE UNIJE RS NISO 
BILA LAHKOTNO LISTANJE KAKŠNEGA STRIPA TIPA ALAN FORD.«  
 
Stališče Republike Slovenije do osnutka skupnega stališča EU za odprtje poglavja 13 in 27 v pristopnih 

pogajanjih Republike Hrvaške bi morali obravnavati in sprejemati na seji 
Državnega zbora RS! 

PS SLS je v torek protestno zapustila nujno sejo Odbora za zadeve 
Evropske unije RS. Na seji omenjenega odbora, ki je bila zaprte narave, 
se je obravnavalo stališče Republike Slovenije do osnutka skupnega 
stališča EU za odprtje poglavja 13 in 27 v pristopnih pogajanjih 
Republike Hrvaške. Ker so poslanci, člani odbora in nadomestni člani, 
dobili gradivo tik pred zdajci - dan prej in na dan seje odbora oz. na seji 
sami, ta gradiva pa so bila zelo obsežna, se do seje niso imeli možnosti 
niti seznaniti, kaj šele ga strokovno proučiti. »Tak odnos do dela v 
Državnem zboru RS je neresen in ga lahko tolmačimo kot podcenjevanje 
opozicijskih poslancev,« je dejal poslanec SLS Gvido Kres, ki je sejo po 
obravnavi 1. točke obstruiral. »O tako obsežnih in kompleksnih gradivih o 
izredno pomembnih temah se moramo poslanci pravočasno in podrobno 
seznaniti, kar pa minimalni čas na sami seji pristojnega 
parlamentarnega odbora nikakor ne omogoča,« pravi poslanec SLS 

Gvido Kres in se ob tem ogorčeno sprašuje: »Ali je to gradivo za koalicijo kot kakšen strip Alana Forda, ki 
bi se ga dalo na seji Odbora za evropske zadeve zgolj na hitro prelistati?« 
»Očitno samovoljne odločitve koaliciji že prihajajo v navado, v konkretnem primeru pa je v ozadju 
najverjetneje želja po sprejemanju že usklajenih odločitev brez pretiranega medijskega izpostavljanja,« še 
dodaja Kres, ki ga je predvsem zmotil hitri postopek obravnave brez primerne strokovne poglobitve in 
temu ustrezne vsebinske razprave. Po oceni SLS je takšno delo parlamentarnih odborov nesmiselno in 
neučinkovito, zato bi o tako pomembnih stališčih pravzaprav morali vsi poslanci razpravljati in odločati na 
seji Državnega zbora RS in nikakor ne zgolj na seji pristojnega parlamentarnega odbora. 
V SLS smo prepričani, da bi morala tudi zaupna gradiva biti pod strogo določenimi pogoji dostopna 
poslancem in njihovim strokovnim sodelavcem vnaprej in pravočasno, da bi lahko pripravili izhodišča in 
strokovna mnenja kot podlago za odločanje poslancev o zadevi. V nasprotnem primeru so takšni postopki 
samo brezpredmetno in rutinsko sprejemanje vnaprej pripravljenih aktov in koalicijskih stališč skozi 
postopek Državnega zbora RS. 

 
SLS O GOSPODARSKIH TEMAH 
 



SLS: VLADA NE UPOŠTEVA SKLEPOV ODBOROV DRŽAVNEGA ZBORA RS GLEDE IZBOLJŠANJA POGOJEV ZA 
REJCE DROBNICE 
 

V sredo v Hruševju 
potekala 

tematska čajanka 
SLS na temo »reja 
drobnice za zeleni 
Kras« 

V sredo se je v 
kraški vasici 
Hruševje v okviru 
tematske čajanke 
odvila zanimiva 
razprava na temo 

poslabšanja 
razmer za rejce 
drobnice po 
Sloveniji. Razlog 
sestanka je bila 
slaba realizacija 
trinajstih sklepov 
za reševanje te 
problematike, ki 
so jih 18. marca 
2009 sprejeli člani 

tako parlamentarnega Odbora za kmetijstvo kot Odbora za okolje in prostor.  
Veliko pozornosti so prisotni namenili rabi pašnikov na Krasu in težavam, ki jih ima prebivalstvo predvsem 
zaradi slabega sodelovanja Agencije RS za kmetijske trge in razvoj podeželja. Klavdija Kancler, 
predstavnica Kmetijsko – gozdarskega zavoda iz Nove Gorice je povedala, da se očitno ne zavedamo 
pomena reje drobnice, saj je to eden izmed najbolj naravnih načinov preprečevanja zaraščanja podeželja. 
Zaraščanje pokrajine, ki je v zadnjih letih zelo obsežno, ima namreč nevarne posledice. Pašništvo takšne 
težave elegantno rešuje, ob tem pa je cenovno ugodno, tak naravni pristop pa omogoča konkurenčnost in 
večjo kakovost mesa. Boštjan Bizjak iz Fakultete za turistične študije Portorož – Turistica je ob tem še 
predstavil vidik in možnosti agroturizma na kraških območjih. 
Vendar, kot je bilo na sredini razpravi še enkrat ugotovljeno, so pogoji za rejo drobnice skoraj nevzdržni, 
predvsem zaradi preohlapne zakonodaje in pomanjkanja sistemskega pristopa k strategiji za reševanje 
tega problema. Kot je povedal organizator posveta Josip Bajc, tudi član IO SLS, so lani sprejeti sklepi 
parlamentarnih odborov osredotočeni v pravo smer, vendar »kaj nam to pomaga, če realizacije s strani 
pristojnih ministrstev ni. Iz prakse nam je znano, da se nadzor s strani pristojnih služb izvaja slabo, 
določene pristojne komisije večkrat svojega terenskega dela niti ne opravijo, velikokrat pa se zaplete tudi 
pri izplačilu škod, povzročenih s strani divjih zveri,« je še povedal Bajc. 
Prav to je bila tudi tema druge polovice razprave. Kot je povedal osrednji gost, predsednik Zveze rejcev 
drobnice Slovenije Boris Grabrijan, so rejci drobnice že tako ali tako na velikem tržnem preizkusu, saj se 
tovrstni mesni izdelki nikakor ne morejo uveljaviti v širši trgovski prodaji, zaostrovanje pogojev za rejo 
drobnice pa stanje še poslabšuje. Po njegovih besedah tudi v Zvezi rejcev drobnice nikakor niso za čim 
večji odstrel divjih zveri in se strinjajo z ohranitvijo populacije, vendar je vsekakor prav, da »če smo se 
jasno odločili peljati politiko uravnavanja populacije divjih zveri v naravi, potem se mora država tega tudi 
držati. Tako pa se dogaja, da strokovne službe odredijo določen obseg odstrela, realizacija pa je realno 
veliko manjša. Seveda to na terenu še zaostruje razmere, saj vzroki niso odpravljeni,« je povedal Grabrijan. 
Ob tem velja omeniti podatek, da so samo volkovi v lanskem letu pokončali preko 1500 glav drobnice. 
Tematske čajanke se je udeležil tudi predsednik SLS mag. Radovan Žerjav, ki je v uvodu povedal, da ga v 
osnovi skrbi že splošno stanja slovenskega kmetijskega sektorja, saj je slovenska samooskrba s hrano 
padla že pod 50 odstotkov, medtem ko se kmetijske površine vztrajno zmanjšujejo in že močno 
zaostajamo za evropskim povprečjem, merjenim na prebivalca. Tudi sam se sprašuje, kje je realizacija že 
sprejetih strateških odločitev, ki so bile namensko sprejete za pomoč rejcem drobnice, kajti ob takem 
nedoslednem izvajanju zastavljenih strategij si ne moremo obetati pozitivnih rezultatov. Ob tem je obljubil 
vso podporo in pomoč Poslanske skupine SLS v Državnem zboru RS. 
Kot je ob zaključku povedal Josip Bajc, je problematika preveč pereča, da bi jo pometali pod preprogo in 
bodo sestanke in razprave s stroko še stopnjevali. »Če že država ne reagira na zahteve in pripombe rejcev 
ter ostalih vpletenih, pa naj vsaj dosledno sledi navodilom strokovnih služb in parlamentarnih odborov,« še 



meni Bajc, ki skupaj s sodelavci že aktivno pripravlja gradivo. Tako bodo v prihodnjih tednih, tudi s 
pomočjo poslancev SLS, zastavili več vprašanj na pristojna ministrstva in na ta način zahtevali odgovore, 
zakaj država ne upošteva navodil in sklepov svojih služb.  
 
PREDSEDNIK ODBORA DZ RS ZA KMETIJSTVO, GOZDARSTVO IN PREHRANO FRANC BOGOVIČ ZA 
TAKOJŠNJI AKCIJSKI NAČRT IZVEDBE STRATEGIJE KMETIJSTVA PODNEBNIM SPREMEMBAM 

 
Odbor DZ RS za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano je na torkovi seji 
razpravljal o izvajanju strategije prilagajanja slovenskega kmetijstva 
in gozdarstva podnebnim spremembam, ki jo je vlada sprejela junija 
2008. Predsednik omenjenega odbora Franc Bogovič je poudaril, da 
akcijskega načrta za izvedbo te strategije še ni, zato je sklenil Vladi 
RS predlagati, naj ga pripravi. Na njegov predlog so tako člani 
odbora predlagali vladi, da zadolži Ministrstvo za kmetijstvo, 
gozdarstvo in prehrano RS, naj pripravi akcijski načrt za izvedbo 
omenjene strategije in ga predloži v roku šestih mesecev. 
Ob tem je Bogovič opozoril, da se sicer pripravlja mnogo strategij 
okoli te tematike, na žalost pa se vedno ustavi pri sami izvedbi. Prav 
zato je bil kritičen ne toliko do samih sprememb akcijskega načrta 
prilagajanja kmetijskega sektorja podnebnim spremembam, temveč 
do pretiranega zavlačevanja s postopki in s tem izgubljanjem 
dragocenega časa. »Danes imamo pred seboj strategijo, ki jo je 
kmetijstvo sprejelo, skupaj s sklepom za izvedbo akcijskega načrta. 
Na drugi strani pa se sedaj v okviru službe pripravlja zakon o 
podnebnih spremembah in tudi strategija za blažitev teh podnebnih 
sprememb. V kakšni povezavi so torej sedaj medresorsko ti 
dokumenti oziroma kakšen je sedanji načrt vlade?« se sprašuje 
Bogovič. 

Predsednika odbora Franca Bogoviča je tudi presenetilo, da je Vlada RS 14. januarja letos razveljavila 
zapisano v drugem sklepu, da ministrstvo pripravi akcijski načrt izvedbe sprejete strategije, v katerem bo 
podrobno opredelilo tudi oceno finančni posledic ter dinamiko financiranja po posameznih proračunskih 
letih, o čemer pa parlamentarni odbor za kmetijstvo niti ni bil obveščen. To se je zgodilo kljub temu, da so 
na ministrstvu za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano že pripravili osnutek akcijskega načrta, kar zagotovo 
ni bilo brez stroškov. Ob tem je Bogovič še izrazil željo, da se vsaj imenuje koordinatorja, ki bo povezoval 
ministrstva in ustrezne institucije, ki bodo sodelovale pri pripravi, sicer se bo odgovornost za izvedbo zopet 
prelagala od enega do drugega resorja. 
Na ministrstvu za kmetijstvo so sicer v zagovor povedali, da se bo na državni ravni pripravila podnebna 
strategija, h kateri bi se priključil akcijski načrt o izvedbi strategije prilagajanja slovenskega kmetijstva in 
gozdarstva podnebnim spremembam. Torej se bodo vse prilagoditve priključile v okvir nacionalne 
podnebne strategije. Zato so tudi ukinili načrt vlade v prejšnjem mandatu, ki je želela prilagoditve 
kmetijstva izvajati po posebnem postopku, sedaj pa se gre v spremembo strategije.  
Sicer pa je skrb, da ta dokument kmetijskega ministrstva ni usklajen širše, izrazil tudi predsednik 
Kmetijsko gozdarske zbornice Slovenije Ciril Smrkolj, ki ocenjuje, da bi moral akcijski načrt o izvedbi 
strategije prilagajanja slovenskega kmetijstva in gozdarstva podnebnim spremembam potekati 
vzporedno z ostalimi strategijami. Izrazil je željo, da to postane nacionalna strategija, da je temu ustrezno 
podprta v Državnem zboru RS in tako potem zavezujoča tudi za naslednje vlade. Opozoril je, da v končni 
fazi napovedane klimatske spremembe grozijo s pomembnimi premiki tudi na področju pridelave hrane 
in predvsem poudarjajo, kako bo ob določenih spremembah strateško pomembno za vsak kontinent, za 
vsako državo predvsem lastna samooskrba s hrano. V okviru zbornice in v imenu njenih članov si želi 
medresorske uskladitve te strategije, ki je v zasnovah sicer dobra.  
Vlada RS je sicer junija lani ustanovila službo vlade za podnebne spremembe, z delom pa so začeli šele 
novembra. Pred službo sta letos dve glavni nalogi, in sicer nacionalna podnebna strategija in zakon o 
podnebnih spremembah. Postavlja pa se vprašanje, ali slovensko kmetijstvo v teh gospodarskih razmerah 
resnično lahko čaka, da se na vladni strani sploh odločijo, katero pot bodo izbrali, kaj šele, da bi katero 
tudi dejansko začeli izvajati. 

 
O DOGAJANJU NA NIVOJU OBČINSKIH IN MESTNIH 
ODBOROV TER ZVEZ SLS 



 
NOVA GENERACIJA SLS: BREZ POZITIVNIH PREMIKOV V IZVEDBENIH POSTOPKIH 3A RAZVOJNE OSI; V 
ZAČETKU APRILA SLEDIJO ZAPORE CESTE PRI IGU, KASNEJE TUDI NA ŠKOFLJICI! 

 
V petek, 19. februarja 
2010, se je na 
Škofljici zgodil že 
drugi sestanek 
predstavnikov občin 
ob regionalni cesti 
G2-106, znani tudi 
kot »cesta smrti« 
Ljubljana – Kočevje – 
Petrina. V sklopu prve 
javne tribune konec 
lanskega novembra 
so se župani, 
podžupani in 
predstavniki občin 
soglasno strinjali, da 
so potrebni določeni 
ukrepi, saj trenutno 
stanje na omenjeni 
prometnici ni več 
vzdržno. Ker večjih 

premikov od takrat vseeno ni bilo, je Nova generacija SLS ponovno sklicala sestanek, ki so se ga tokrat 
udeležili župan občine Ig Janez Cimperman, župan občine Sodražica Blaž Milavec, podžupan občine 
Ribnica Vinko Levstek, podžupanja iz Kočevja Darja Delač Felda, poslanka DZ RS iz občine Ig Alenka Jeraj 
in kar nekaj zainteresirane javnosti. Pogrešali smo predstavnike občine Škofljica, ki imajo še največje 
težave s cestnimi zastoji skozi to naselje in pa poslanca DZ RS in župana občine Kočevje Janka Vebra, 
sicer tudi predsednika Odbora za promet DZ RS.  
Omeniti velja, da razen manjših konstrukcijskih popravkov in obveznih vzdrževalnih del prometnica, ki ta 
del Slovenije povezuje s prestolnico, ni doživela resne rekonstrukcije vse od njene izgradnje v 
sedemdesetih letih prejšnjega stoletja. Medtem ko je država vse od osamosvojitve pospešeno gradila 
avtocestni križ, ki so ga plačevali tudi prebivalci teh krajev, so sedaj za nagrado dobili drage vinjete in 
dolge kolone avtomobilske pločevine. Vedno bolj je jasno in tudi zapisano v vladni strategiji, da so vsi 
razvojni programi cestnega omrežja, ki vključuje 3., 4. in 3a razvojno os, trenutno zamrznjeni oz. preloženi 
v prihodnost, denarna sredstva za te programe pa v državnih proračunih za naslednjih nekaj let niso 
predvidena. Tako so, kot kaže, vse obljube vladnih predstavnikov samo pesek v oči javnosti. 
Kljub vsemu smo v Novi generaciji SLS prepričani, da je pristop k celovitemu reševanju težave nujen, saj 
je za kraje od Škofljice do Kolpe ureditev prometne infrastrukture edina možnost, da ohranijo stik z 
razvojnimi usmeritvami ostale Slovenije. Seveda je v celotnem postopku prednostno treba obravnavati 
projekt obvoznice na Škofljici, saj je ob jutranjih in popoldanskih konicah promet praktično popolnoma 
ustavljen. Glavna zahteva je končna umestitev katere koli trase za obvoznico v prostor in začetek 
postopkov za gradbena dela. S tem se ne rešuje samo problema občanov Škofljice, temveč vseh, ki jim je 
to edina prometna vez z ostalo Slovenijo. 
 
Prav tako se mora prednostno obravnavati nekaj izredno nevarnih križišč in priključkov na omenjeni cesti, 
saj je ponekod jasno razvidno, da prometna ureditev ni sledila poseljevanju določenih območij. Zbrani so 
tudi strinjali, da predvsem čudijo predvideni rekonstrukcijski načrti, ki ne predvidevajo krožišč, ki so sicer 
že uveljavljen način za umiritev prometa okoli naselij in povečanje pretočnosti. Kakršna koli dodatna 
semaforizacija na tem cestnem odseku namreč razmere samo še poslabšuje. 
Na sestanku je bil imenovan tudi koordinator nadaljnjih aktivnosti. Župan občine Ig Janez Cimperman bo 
do konca meseca poskušal dogovoriti sestanek občinskih funkcionarjev z vladnimi predstavniki, kjer bodo 
jasno povedali, da tako naprej preprosto ne gre več. Po celotni regiji se je kakovost življenja občutno 
zmanjšala, še posebno v občinah Škofljica in Ig, ki se vsak dan dušita v pločevini in izpuhih. Če do aprila 
letos ne bo kakršnega koli premika v zvezi s to prometno težavo, bo občinska cesta, ki jo dnevni migranti 
uporabljajo z namenom, da se izognejo zastojem, opozorilno zaprta. To bo prav gotovo povzročilo še večji 
prometni kaos, vendar župan Cimperman drugega izhoda več ne vidi, če želi zaščititi svoje občanke in 
občane.  



Nova generacija SLS bo pomagala pri vseh aktivnostih, tudi če bo za dosego cilja potrebna državljanska 
nepokorščina. Dovolj je bilo životarjenja lokalnega prebivalstva in vsakodnevnega sedenja v avtomobilih 
in čakanja v kolonah. Medtem ko celotna Slovenija dobiva urejene prometnice in s tem celoviti 
gospodarski razvoj, kraji od Škofljice do Kolpe ostajajo mrtvi žep države. Če prva opozorilna zapora 
prometa na Igu ne bo spodbudila odgovornih k razmišljanju, bomo to ponovili tudi na Škofljici. Mnogo 
voznikov nam namreč izreka podporo, saj so tudi sami dojeli, da se mora nekaj spremeniti ter da se je za 
dosego cilja treba zateči tudi k skrajnim možnostim. 

 

ŽUPAN OBČINE KRŠKO IN POSLANEC TER PODPREDSEDNIK SLS FRANC BOGOVIČ V PODPORO AKCIJI 40 

DNI BREZ ALKOHOLA 
 
Župan občine Krško, poslanec in podpredsednik SLS Franc Bogovič se v znak solidarnosti z vsemi, ki trpijo 
zaradi nasilja, nesreč in bolezni, ki so posledica alkohola, pridružuje akciji »40 dni brez alkohola«. Ob tem 
je zapisal: 
»Alkohol. Povzročitelj marsikaterega gorja v slovenskih družinah. Naj prizadevanja akcije, 40 dni brez 
alkohola, dosežejo tiste, ki jim ta opij nadomešča smisel življenja, da bi zmogli ravnati drugače in 
nagovorijo vse, da bi spoznali, da le zmernost, preudarnost in trezen pogum uresničujejo cilje na naših 
poteh. Srečno akciji. Podpiram jo z upanjem in pričakovanji, da bomo vsak s svojim zgledom lahko 
ponovno zgradili, kar alkohol ruši.« 
 
VOLILNI OBČNI ZBOR OO SLS DIVAČA 

 

 

Konec preteklega tedna so se na volilnem 
občnem zboru zbrali člani Občinskega odbora 
Slovenske ljudske stranke v Divači. Predsednik 
OO SLS Divača ostaja Drago Škamperle, naloge 
podpredsednika pa bo opravljal občinski svetnik 
Jože Trebec. Izvolili so tudi 3 blagajniške 
nadzornike ter ostale člane v upravnem odboru. 
Cilj odbora ostaja želja po pomladitvi članstva, 
pridobiti nove člane in simpatizerje stranke v 
Divači ter izdelati internetno stran, s katero se 
bodo predstavili občanom ter volivcem v času 
priprav na jesenske lokalne volitve. Srečanja 
članov in simpatizerjev se je udeležila tudi 
podpredsednica SLS in predsednica MO SLS 
Koper Olga Franca, ki je odboru zaželela dobro 
delo v bodoče, predvsem pa veliko elana in dobrih 
idej. 

 
OBČNI ZBOR ZVEZE UPOKOJENCEV PRI SLS 
 



 

V sredo, 17. 
februarja 2010, 
so se članice in 
člani Zveze 
upokojencev pri 
SLS zbrali na 
rednem občnem 
zboru v Hruševju 
pri Postojni. 
Predsednik 
zveze, Bogdan 
Bradač, je na 
zboru izpostavil 
vse večjo 
zapostavljenost 
starejših s strani 
mlajših, ki za 
aktivno 
preživljanje časa 
s svojimi straši 
ali starimi starši 
danes preprosto 
nimajo več časa. 
Podpredsednica 
MO SLS Koper 
Stanislava Frelih 
je v zvezi s  tem 
predstavila 
projekt "Starejši 
za starejše", s 
katerim želijo 
izboljšati 
kakovost 
življenja 
starejših, ki živijo 
na svojih 
domovih, s 
prostovoljnim 
delom ostalih 
starejših 
občanov in s tem 
prispevati k večji 
povezanosti in 
solidarnosti med 
generacijami.  
V krogu navzočih 
so tekle tudi 
debate o 
aktualnih temah 
v zvezi z stanjem 
v državi in v 
stranki, ob koncu 
pa so vsi navzoči 
so izrazili svojo 
podporo stranki 
in obljubili, da 
bodo po svojih 
močeh prispevali 
k pozitivnemu 
uspehu stranke 
na prihajajočih 



lokalnih volitvah. 
Člane zbora so 
pozdravili tudi 
predsednik 
stranke SLS 
mag. Radovan 
Žerjav, 
podpredsednica 
stranke Olga 
Franca in 
predsednik 
Regionalnega 
odbora SLS Kras 
Josip Bajc. 
 

 
PREDSEDNIK SLS MAG. RADOVAN ŽERJAV: NA PODROČJU KMETIJSTVA JE TREBA DATI PRILOŽNOST 
MLADIM KMETOVALCEM IN NJIHOVIM SVEŽIM IDEJAM  

 
Vodstvo SLS je v sredo obiskalo vasico 
Hruševje na Krasu v sklopu drugega kroga 
srečanj z Regijskimi, Mestnimi in 
Občinskimi odbori SLS, tokrat RO SLS 
Kras, Idrijsko – tolminska regija, 
Slovenska Istra in Ajdovsko – goriška 
regija. Predsednik SLS mag. Radovan 
Žerjav je ob začetku srečanja izrazil 
zadovoljstvo nad vedno večjo udeležbo na 
tovrstnih srečanjih, ki kaže na to, da se 
vedno več članov aktivno vključuje v delo 
stranke.  
Predsednik SLS mag. Žerjav je v uvodu 
srečanja prisotne seznanil s podrobnostmi 
aktualnih tem, s katerimi se stranka 
najbolj aktivno ukvarja na državni ravni. 
Zbrani so se strinjali, da se stanje v 
slovenskem političnem prostoru pomika v 

smer, ko nihče ni sposoben prevzeti odgovornosti za napačne odločitve, kar zagotovo ni dobro in je pereč 
problem moderne družbe nasploh. »Zadnje čase dobivamo občutek, da se apatija v Sloveniji povečuje, 
nihče več ne verjame v dobre spremembe, in to je zelo zaskrbljujoče,« je ob tem poudaril mag. Radovan 
Žerjav. Po njegovih besedah se ne smemo »kar vdati v usodo, pač pa delovati v dobro vseh nas, pa če se 
nam to včasih zdi še tako brezplodno.« 
Tudi na teh območjih ostaja pereča kmetijska problematika, saj se po vseh pričevanjih prisotnih stanje na 
tem področju samo še poslabšuje. Predsednik SLS mag. Radovan Žerjav je izrazil željo, da bi se pri 
oblikovanju kmetijske politike pojavili novi obrazi, ki niso obremenjeni s preteklostjo, imajo pa željo po 
izboljšanju pogojev za kmetovanje. Glede na to, da EU svoji kmetijski politiki namenja ogromno 
pozornost, je čas, da se na tem področju stvari premaknejo tudi pri nas. »Kmetijstvo je panoga s 
prihodnostjo, žal pa tudi z veliko negativne preteklosti. Na nas je, da pospravimo preteklost, vzamemo, 
kar smo se iz nje naučili in pritegnemo nove ljudi v to zagotovo perspektivno, a tudi zapostavljeno 
panogo,« spodbuja mag. Žerjav. 
Delovnemu srečanju je sledila 3. tematska čajanka SLS z naslovom »Reja drobnice kot priložnost za 
zeleni Kras«, ki so se je poleg vodstva SLS udeležili tudi nekateri strokovnjaki, med drugim tudi 
predsednik Zveze rejcev drobnice Slovenije Boris Grabrijan. 
 
 
 
 
PREDSEDNIK SLS MAG. RADOVAN ŽERJAV: SKUPNI JEZIK LOKALNIH SKUPNOSTI GLEDE POTEKA 3. 
RAZVOJNE OSI JE NUJEN V POGAJANJU Z DRŽAVO 
 
SLS še okrepila delovanje v svojih savinjsko-koroških odborih 



V Braslovčah je v torek popoldne potekal 2. krog delovnih srečanj vodstva SLS s predstavniki Mestnih in 
Občinskih odborov v okviru Regionalnih odborov SLS Zgornje Savinjske, Koroške in Spodnje Savinjske – 
Šaleške regije. Tako se z drugim obiskom predsednika SLS mag. Radovana Žerjava s sodelavci še 
stopnjujejo intenzivne priprave na letošnje lokalne volitve. Mag. Žerjav je med drugim v uvodnem 
nagovoru izrazil zadovoljstvo, da se je delo od njegovega zadnjega obiska pred nekaj meseci še okrepilo in 
da je čutiti nov zagon za delovanje med članstvom, kar je dobro še posebej pred letošnjimi lokalnimi 
volitvami. »Zagotovo se v stranki čuti novo energijo in pripravljenost za delo,« je ob tem še povedal 
predsednik SLS mag. Radovan Žerjav.   
Na srečanju so se poleg aktualnih tem na državni ravni dotaknili tudi perečih lokalnih problematik. Ljudi 
na tem območju skrbijo predvsem zadnje informacije, da je sedanja Vlada RS pomaknila načrte za 3. 
razvojno os, ki naj bi povezala Koroško z Belo krajino, daleč v prihodnost. Velike težave so tudi pri lokalnih 
skupnostih, ki se ne morejo poenotiti glede končnega poteka trase kot tudi ne glede lastništva zemljišč. 
Ob tem je predsednik SLS mag. Radovan Žerjav povedal: »Pozivam lokalne skupnosti, naj najdejo skupni 
jezik glede poteka 3. razvojne osi, na ta način bodo močnejši v pogajalskem procesu in žogica bo obstala 
na strani države.« Ta projekt je ključnega pomena za razvoj tega celotnega območja, odlašanje pa bo 
samo še spodbudilo že zdaj zaskrbljujoči proces centralizacije Slovenije. Živahna razprava na srečanju se 
je vrtela tudi okoli kmetijske problematike, ki je sicer aktualna na celotnem področju Slovenije.  
Tokratnemu delovnemu srečanju vodstva SLS s predstavniki Regionalnih odborov SLS v Braslovčah je 
sledila 2. tematska čajanka SLS na temo novega Družinskega zakonika, vodila pa jo je podpredsednica 
SLS Olga Franca, ki se je poleg predsednika SLS mag. Radovana Žerjava in predsednika podmladka SLS 
Nova generacija Bora Zgonca udeležila delovnega srečanja.  
 
PREDSTAVITEV SPODBUD ZA PRIDOBITEV EVROPSKIH SREDSTEV NA SREČANJU KLUBA SLOVENSKIH 
PODJETNIKOV PRI SLOVENSKI LJUDSKI STRANKI 
 

Ob koncu lanskega leta so se člani Kluba SP pri SLS v prostorih 
Term Snovik v Kamniku udeležili predstavitve spodbud za 
pridobivanje evropskih sredstev. Obiskala nas je predstavnica in 
skrbnica enega izmed javnih razpisov na temo spodbujanja 
interdisciplinarnih projektnih skupin Petra Drobne, ki je hkrati 
vodja oddelka za strukturne sklade pri JAPTI. 
V nadaljevanju srečanja je Ivan Hribar, direktor Term Snovik, 
predstavil izvedbo sistema obnovljivih virov energije, ki so ga 
izvedli v kompleksu Term Snovik. V sistemu so izvedli tudi projekt 
EKO Marjetica, ki kaže na visok standard ekološke osveščenosti 
omenjenega podjetja. 

Srečanje članov Kluba SP pri SLS spada pod sklop aktivnosti kluba, kot so med drugim zastopanje 
interesov podjetništva in gospodarstva, organiziranje seminarjev in strokovnih posvetov, organiziranje 
srečanj na lokalni, državni in mednarodni ravni, organiziranje prireditev in vodenje podjetniških projektov. 
Klub SP goji napredno okolje, stimulativno za nove podjetniške ideje in sodeluje s institucijami, ki so 
pomembne za gospodarstvo na lokalnem, državnem in mednarodnem nivoju. 
Člani Kluba SP pri SLS se s svojimi predlogi želimo vključiti v sodelovanje na gospodarskem področju 
delovanja stranke. Ustvariti želimo stabilno gospodarsko okolje, kjer gospodarstvo ne bo stalno pod 
grožnjo povečevanja davkov, poviševanja cen energentov in ostalih proizvodnih dejavnikov, kjer bodo bolj 
učinkovita sodišča in dovolj učinkovitih možnosti za razvoj in izgradnjo podjetniških inkubatorjev ter 
gospodarskih con. 
Klub SP pri SLS je odprt za sodelovanje novih članov. Sedež Kluba SP pri SLS je na Beethovnovi ulici 4 v 
Ljubljani. Več informacij je na voljo pri predsedniku - Vinko Perne, tel.: 041 643 506, e-pošta: 
kontakt.p@siol.net 
Podjetniki in menedžerji! Dobrodošli v Klubu SP pri SLS! 
 
SREČANJE RO SLOVENSKE ŽENSKE ZVEZE ZGORNJE SAVINJSKE DOLINE 
 



 

V uvod srečanja 
je prisotne 
popeljala Mojca 
Bitenc s 
pesmijo 
Slovenec sem, 
himne SLS, 
nato je 
pozdravila in 
predstavila 
program 
predsednica 
Mateja Brlec. 
Mimica 
Prodnik, prva 
predsednica RO 
SŽZ Zgornja 
Savinjska 
dolina, je 
zbranim 
povedala o 
njihovem 
delovanju, ki je 
zaradi spleta 
okoliščin za 
nekaj časa 
zamrlo. 
Poudarila je, da 
kljub težavam, 
ki spremljajo 
stranko, 
verjame, da so 
korenine zdrave 
in če se bo 
stranka borila v 
tej smeri za 
boljši razvoj 
podeželja, 
ji bodo ljudje 
zaupali na 
volitvah. 
Na njeno temo 
se je navezala 
predsednica, ki 
je poudarila, da 
RO SŽZ Zgornje 
Savinjske 
doline delo 
razvija 
predvsem na 
izboljšanju 
kvalitete 
življenja žensk 
in družin, 
mladih in 
starejših, obeh 
spolov in vseh 
generacij v 
njihovi dolini, 
kar so dokazale 
že z 



dosedanjim 
delom.  
Srečanja so se 
udeležili tudi 
vodja 
Poslanske 
skupine SLS 
Jakob 
Presečnik, član 
Izvršilnega 
odbora SLS 
Andrej 
Presečnik ter 
predsednik OO 
SLS Velenje 
Herman Arlič.  
Sledilo je 
predavanje 
prof. dr. Jane 
Bezenšek, ki je 
na zanimiv 
način prikazala 
življenje pod 
isto streho več 
generacij, s 
kratkim filmom 
prikazala 
razmišljanje 
starke, živeče v 
domu, o 
njenem 
življenju, 
polnem 
uspehov, 
razdajanju v 
službi in doma 
svojim 
otrokom, 
vnukom, o 
staranju skupaj 
s partnerjem, o 
izgubi partnerja 
in nazadnje kot 
onemogle 
starke v domu.  
Srečanje se je 
zaključilo s 
prijetnim 
druženjem ob 
dobrotah in 
pijači. 

 

PISNA POSLANSKA VPRAŠANJA POSLANCEV SLS 
 
Pretekli teden je poslanec SLS Janez Ribič na ministra za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano naslovil dve 
pisni poslanski vprašanji:  



Spoštovani, 

ministru za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano dr. Milanu Pogačniku zastavljam naslednje poslansko 
vprašanje v zvezi s primerom vrnitve dveh bulmastifov lastniku v letu 2009 in ministrovim ravnanjem v 
zadnjih dneh, v času po vloženi interpelaciji zoper ministra. 

1. Ali ste v času po vložitvi interpelacije na svojo pobudo ali pobudo vaših sodelavcev v kabinetu 
ministra govorili s katerimi zunanjimi pravnimi strokovnjaki, ki so v zadnjih dneh javno izrazili 
svoje strokovno stališče v zvezi z (ne)zakonitostjo postopka vrnitve dveh bulmastifov lastniku, in 
poskušali doseči, da bi omilili ali spremenili svoje neodvisno in kritično strokovno stališče?  

2. Ali ste v času po vložitvi interpelacije na svojo pobudo ali pobudo vaših sodelavcev v kabinetu 
ministra, govorili in/ali se srečali s katerim od predstavnikov oz. sodnikov Upravnega sodišča RS 
oziroma senata Upravnega sodišča, ki so v zadnjih dneh javno izrazili možnost, da je pri njihovem 
delu v primeru vrnitve dveh bulmastifov lastniku lahko prišlo do napak,? Če da, kdaj in s kom, ter 
ali ste poskušali doseči, da bi omilili ali spremenili svoje javno izraženo stališče? 

Za odgovor se zahvaljujem.  

Spoštovani, 

ministru za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano dr. Milanu Pogačniku zastavljam naslednje poslansko 
vprašanje v zvezi z vročanjem odločbe o vrnitvi psov: 

1. Zanima me, točno kdaj in na kakšen način je bila g. Baričeviču vročena odločba o vrnitvi psov št. 
3449 -13/2009/14 z dne 22.6.2009 in kdo jo je vročil?  

2. Zanima me, točno kdaj in na kakšen način je bila Zavetišču za zapuščene živali in Živalskemu 
vrtu vročena odločba o vrnitvi psov št. 3449-13/2009/14 z dne 22. 6. 2009 in kdo jo je vročil? 

3. Zakon o upravnem postopku v tretjem odstavku 224. člena pravi: "Odločba druge stopnje, s 
katero je bila odločba prve stopnje nadomeščena, postane izvršljiva, ko se vroči stranki." Ali so 
bile po vašem mnenju vse vročitve in posledično izvršitev odločbe opravljeni v skladu zakonom? 

4. Zakon o upravnem postopku v prvem odstavku 83. člena pravi: "Tistega, ki mu je treba vročiti 
dokument, je samo izjemoma dovoljeno povabiti zato, da ga prevzame, če to zahteva narava ali 
pomen dokumenta, ki ga je treba vročiti.". Zanima me: 

a. Kateri pogoji oz. kriteriji te določbe so bili izpolnjeni, da je ministrstvo uporabilo zgornjo 
določbo zakona in g. Baričeviča povabilo, da odločbo osebno in fizično prevzame? 

b. Koliko takšnih fizičnih in osebnih vročitev na povabilo ministrstva za kmetijstvo, 
gozdarstvo in prehrano je bilo opravljenih v letu 2009? 

Za odgovor se zahvaljujem.  

 
SLS – IZ MEDIJEV 
 
Tudi tokrat smo v medijih zasledili nekaj zanimivih komentarjev, ki vam jih, spoštovane bralke in bralci E-
Novičnika SLS, predlagamo v branje: 

Ta je pa lepa! (Dnevnik, 20. februar 2010) 
 
Delo, 20. februar 2010, komentar Mitje Felca: 

So what … * 

Tisti torek, 2. februarja, ko je najbolj znana trojica psov raztrgala svojega lastnika Saša Baričeviča, sem 
pomislil, da so bulmastifi spet povsem izgubili kompas in zverinsko napadli. A je pred tem dogodkom in 
po njem bržkone kompas izgubil še kdo drug. Nobena skrivnost ni več, da so v bližini trupla našli umetni 
penis s pripomočkom za pripenjanje okrog pasu. To zgodbo so vsi pograbili kakor vroče žemljice. 
Znanka, ki dela v enem izmed lokalov v središču glavnega mesta, mi je pred dnevi povedala, da tako 
rekoč vsi gostje od ranega jutra do poznega večera obdelujejo samo eno – bulmastifsko nadaljevanko. 
Erjavčeve kante, Križaničevi koruptivni klici, študentski punt zaradi napovedanega posega v njihovo delo, 
vztrajno naraščajoča brezposelnost, izsušena proračunska in povsem izžeta zdravstvena blagajna, vladna 
strategija izhoda iz krize – vse to so čez noč postale drugorazredne teme. Nikogar več ne zanima, da smo 
do vratu v blatu. Kot da so bulmastifi tisto sredstvo, ki nas bo popeljalo v lepše čase. A bodo morda svoj 
delček le dodali. Če bomo seveda zgodbi, polni sprenevedanj, kdaj prišli do dna. 
Tako rekoč ni dneva, ko ne bi prišle na dan nove in nove podrobnosti, ki so za marsikoga že na meji 
nerazumnega. In tu bi morali na prvem mestu kljub vsemu spoštovati pieteto pokojnika. Vendar nekateri, 

http://www.dnevnik.si/debate/kolumne/1042339151�


ki medije zaradi podrobnega pisanja obsojajo, pozabljajo, da so morda sokrivi, da imajo predstavniki 
sedme sile zdaj na pladnju servirane novice, ki se berejo kakor že dolgo ne. 
Pravljici, da Saša Baričevič svojih treh krvnikov ni dobil nazaj na podlagi zvez in poznanstev, ne verjame 
nihče več. Verjetno bi nas prej prepričali o obstoju Božička. Naključij in povezav med vplivneži in politiki je 
namreč vse preveč. Res preveč! In ravno to ljudi bržkone žene, da si želijo izvedeti še tako pikantne 
podrobnosti, tudi o Baričevičevi intimi. Predvsem pa si želijo pojasnil, zakaj pravila igre niso za vse enaka 
in kam, za vraga, segajo lovke vpletenih v afero desetletja, ki je s tem poimenovanjem že izpodrinila afero 
s patriami. Če bi v Hollywoodu posneli film po tej celotni zgodbi, bi si rekel, da jim domišljije res ne 
manjka. 
Prvi mož kriminalistov Aleksander Jevšek je na zadnji tiskovni konferenci dejal, da toliko dezinformacij 
kot v zvezi z zgodbo z bulmastifi v tridesetletni karieri še ni slišal. Policija je zdaj, razumljivo, tarča kritik in 
pomislekov javnosti o svojem delu. Zaradi že omenjenih povezav, ki vodijo vse do ministrice Katarine 
Kresal. Z vsem spoštovanjem do novinarskih kolegov, toda nekateri policiste zasipajo že s prav vsakršnim 
sumničenjem. Tudi takšnim, denimo, zakaj sta bili na kraju dogodka dve reševalni vozili. Navsezadnje je 
tudi pri prometnih nesrečah videti kakšno reševalno vozilo preveč, pa ne vem, ali so se policisti kdaj 
ukvarjali s takšnimi vprašanji. Bila je akcija in bile so žrtve – razumljivo, da pošljejo kakšnega reševalca 
več. A takšna vprašanja so le dokaz več, da ljudje v tej zgodbi ne zaupajo nikomur več. Policija, če si bo 
hotela povrniti – ali pridobiti – zaupanje javnosti, bo morala poiskati vsak še tako majhen košček, ki bi bil 
lahko pomemben del mozaika te zgodbe. 
Državna sekretarka Sonja Bukovec, dolgoletna prijateljica Baričevičevih in tista, ki je v tej zgodbi dvignila 
že nekaj prahu, je novinarki komercialne televizije na vprašanje, ali se ji zdi prav, da je Baričevič dobil pse 
nazaj, odgovorila: »Če me zdaj vprašate, ne.« Zanimivo razmišljanje. Kaj pa po tem, ko so zverinsko 
napadli navadnega državljana? In ravno tu je jedro problema: po tistem napadu na povsem običajnega 
Tržičana so vsi odgovorni, pristojni in vpleteni samo zamahnili z roko, češ: So what ... 
* In kaj potem! 

 
SLS O NAJ SLOVENKAH TEDNA 
 
PETRA MAJDIČ 
 

 

Herojstvo, junaštvo, 
levjesrčnost, 
borbenost … Ta teden 
pač ni bilo dvoma, 
koga uvrstiti v to 
rubriko. Namesto 
opisa izredne kariere 
in osebnosti Petre 
Majdič si lahko tu 
preberete besedilo 
telegrama, ki ga je 
mag. Radovan Žerjav 
poslal tej neverjetni 
športnici po njenem 
izrednem dosežku na 
zimskih olimpijskih 
igrah:  
 
Spoštovana Petra, 
 
z vašim včerajšnjim 
junaštvom, z 
neizmernim borbenim 
duhom, z vso vero in 
vašo gore 
premikajočo energijo 
ste uspeli v trenutku 
poenotiti Slovenijo. 
Slovenke in Slovenci 



kot eno čutimo z 
vami, vaš ponos in 
srečo, in kaj vse ste 
morali prestati za 
vašo olimpijsko 
medaljo. Prejmite 
iskrene čestitke od 
mene osebno in vseh 
v Slovenski ljudski 
stranki; ravno tako pa 
vam vsi želimo 
čimprejšnje okrevanje 
in srečen povratek 
domov v Slovenijo.  
Z vašo močjo in 
vztrajnostjo je pred 
vami nedvomno še 
veliko uspehov – 
želim si, da jih boste 
še naprej tako 
nesebično delili z 
nami, vašimi zvestimi 
navijači, ki smo 
ponižni in hvaležni ob 
dejstvu, da nam 
zimske dneve lepšajo 
vaši športni uspehi.  
 
Vse dobro vam želim, 
mag. Radovan Žerjav 
predsednik SLS    

 
TINA MAZE 
 

 

A seveda pripravljavci E-Novičnika SLS ne moremo mimo druge 
slovenske junakinje tega tedna, Korošice Tine Maze. Njena 
srebrna olimpijska medalja potrjuje to, v kar je marsikdo verjel 
tudi, kadar ona ni: da zmore in da je bila njena odločitev o hoji 
po samostojni poti pravilna. Tudi njej je seveda mag. Radovan 
Žerjav, predsednik SLS, danes čestital prek telegrama: 
 
Spoštovana Tina,  
 
ob vašem lepem športnem dosežku – srebrni olimpijski medalji 
v superveleslalomu – vam osebno in vsi v Slovenski ljudski 
stranki iskreno čestitamo. Zagotovo ni lahko nositi breme tako 
uspešne športnice in vedeti, kaj vse od vas pričakujejo 
sodržavljani. Nekaj najbolj čudovitega pa je vendarle 
pričakovanja izpolniti in vsem dokazati, kaj se da doseči z 
delom in prepričanjem, da je vaš pot - prava.  
 
Verjamem, da vas v vaši športni karieri čaka še veliko uspehov 
in vam želim, da bi vas pri tem pričakovanja drugih čim manj 
obremenjevala in čim bolj spodbujala.  
 
Z lepimi željami,  
mag. Radovan Žerjav 
predsednik SLS 
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